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743 Toezegging Vraag AB-lid Levers over Schouwbeleid en erfsloten

Tijdens de beeldvormende AB-vergadering van 22-4-2025 stelde de heer Levers de vraag of het verhang 
in beeld kan worden gebracht dat ontstaat bij een sloot waar eenzijdig wordt gemaaid, bijvoorbeeld bij 
een bui van 100 mm of 150 mm neerslag in een week? Is dan de ontwatering nog wel voldoende? Welk 
verhang wordt geaccepteerd?
 Heemraad Lodders heeft aangegeven deze vraag te beantwoorden als technische vraag. AB van 10 juni 2025 Lodders, Jaap Medewerker: Maeike Schraa.

-

742 Toezegging Vraag AB-lid De Rooy n.a.v. Schouwbeleid

Tijdens het AB van 22-4-2025 stelde de heer De Rooy de vraag: wat de ervaring is van het Waterschap qua 
uitvoering van het maaibeleid (in getallen)? Zijn er groepen aan te wijzen die het niet zo goed doen? In het 
AB is aangegeven dat dit als technische vraag van een antwoord wordt voorzien. Voor AB 10 juni 2025 Lodders, Jaap

-

741 Toezegging Datacentre en waterbeschikbaarheid

Het AB lid dhr Huizinga maakte in de vergadering van 22 april de verbinding tussen mogelijke bezwaren 
vanuit waterschapsperspectief tegen de komst van een datacentrum bij Almere en het eerder ter 
vergadering besproken onderwerp van toekomstige zoetwaterbeschikbaarheid.

Portefeuillehouder Caris gaf aan dat het beoogde koelwater in het geval van een datacentre bij Almere uit 
de Hoge Vaart zou moeten komen en dat hij schriftelijk terug zou komen op de vraag hoeveel koelwater 
de vergunning betreft en of de Hoge Vaart de capaciteit heeft, ook in droge tijden, om die vraag aan te 
kunnen zonder dat andere functies daar op dat moment dan onder lijden. Voor AB 10 juni Caris, Jo

Concept-antwoord is aangeleverd door Maaike Buysse-Hendriks en Sandra van de Pol - i.o.m. Gritta 
Nottelman. 

-

740 Toezegging Uitgangspuntennotitie Zoetwaterbeschikbaarheid
In het AB is door Heemraad Lodders bevestigd dat het onderwerp Zoetwaterbeschikbaarheid in een 
volgend AB ter besluitvorming wordt voorgelegd. AB 10 juni 2025 Lodders, Jaap 20-5-2025 in College DenH aan de orde geweest.

-

738 Toezegging Plan van Aanpak Waterkader in samenhang met Beleidshuis

In het besluitvormend AB van 22-4-2025 is gesproken over het RKC-rapport en benoemd dat er in 
samenhang met het (plan van aanpak) Beleidshuis gekeken moet worden naar het Waterkader (en de 
status daarvan). 

AB 10-6-2025 ivm plan van aanpak op 
hoofdlijnen Beleidshuis Lodders, Jaap

Oorspronkelijk werd gesproken over plan van aanpak Waterkader op 30-09-2025 in het AB te brengen, 
maar er wordt nu eerst gesproken over status Waterkader en samenhang met beleidshuis. Plan van 
aanpak beleidshuis komt aan bod in College DenH 27-5-2025.
Plan van aanpak beleidshuis op hoofdlijnen wordt uitgewerkt door Simon Dijkstra. Portefeuillehouder: 
heemraad Lodders, ambtelijk opdrachtgever: secretaris-directeur.

-

737 Toezegging Plan van Aanpak Beleidshuis op hoofdlijnen

In het AB van juni 2025 wordt het plan van aanpak over het beleidshuis met het AB wordt gedeeld. Het 
betreft een plan van aanpak op hoofdlijnen. Bewaken of er overlap/connecties zijn met het Waterkader. 
Ook link bewaken met het Rekenkamerrapport interbestuurlijke samenwerking Omgevingswet (AB 
november '24).
In het AB van juni wordt ook het rapport 'Advies beleidshuis & beleidscyclus' besproken, op verzoek van 
het AB. Agenderen voor het AB van 10 juni 2025 Lodders, Jaap

In DenH 27-5-2025. PvA op hoofdlijnen wordt opgesteld door Simon Dijkstra, ambtelijk opdrachtgever: 
secretaris-directeur.

-

736 Toezegging Implementatie rechtmatigheidsverantwoording
De heer Borst vraagt n.a.v. het stuk dat ter kennisname op de agenda staat, of met de implementatie van 
het Waterschapsbesluit de kaderstellende rol van het Algemeen Bestuur inderdaad wordt ingeperkt.

Beantwoording als Technische Vraag voor 
het AB van 10-6-2025 Vereijken, Tom Concept-antwoord binnen.

726 Toezegging

Beantwoording toezegging 717 in hoeverre er aan de aanleg van de 
Spuiweg in de Noordoostpolder kosten voor het waterschap 
verbonden zijn.

De op 17 december 2024 geagendeerde beantwoording van toezegging 717 over eventueel voor het 
waterschap optredende kosten bij de aanleg  van de Spuiweg in de Noordoostpolder leidt tot een nieuwe 
toezegging:
Mochten uit de aanleg van de Spuiweg financiële consequenties voor het waterschap volgen dan zal het 
college van DenH dat aan het AB voorleggen c.q. daarover informeren. n.n.b. / afhankelijk voortgang aanleg Lodders, Jaap n.n.b. / afhankelijk voortgang aanleg

-
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